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Készült:  Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2011. május 24-i, 

önkormányzati képviselők által kezdeményezett soron kívüli üléséről, 
hangfelvételről 

 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Kárpáti László alpolgármester, Dr. Ludas László 

alpolgármester, Boros Bálint, Czimbalek József, Melles Zoltán, Melsin 
Valentin, Dr. Novák János, Dr. Orbán Csaba, Rácz Ferenc, Sasvári Tamás, 
Simonovics Józsefné képviselők 

 
Meghívottak: Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Nagy Vera aljegyző, Dr. Pacári Judit 

jogtanácsos, Kliment Tiborné, Svégel Gábor, Dr. Druzsin Mónika 
irodavezetők, Kutiné Csicskár Edit igazgató 

 
 
Ormai István polgármester:  
Köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit, a nagyatádiakat.  
Javasolja, hogy a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítői Simonovics Józsefné és Boros Bálint 
képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangú - 11 igen - 
szavazat mellett elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
112/2011. (V. 24.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. május 24-i, 
önkormányzati képviselők által kezdeményezett soron kívüli ülése jegyzőkönyvének 
hitelesítőiül Simonovics Józsefné és Boros Bálint képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület – 11 fővel – 
határozatképes.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a meghívóban szereplő napirendet. 
 
A képviselő-testület a napirendet egyhangú – 11 igen – szavazattal elfogadja és a következő 
határozatot hozza: 
 
113/2011. (V. 24.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirend tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja és az alábbi napirendet tárgyalja: 
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1.) Előterjesztés tájékoztatás kérése büntetés-végrehajtási intézet Nagyatádon 
történő létesítésének feltételeiről  

 Előadó: Melles Zoltán képviselő 
 
 
Napirend tárgyalása: 
 
 
1.) Előterjesztés tájékoztatás kérése büntetés-végrehajtási intézet Nagyatádon történő 

létesítésének feltételeiről  
 Előadó: Melles Zoltán képviselő 
 
Ormai István polgármester:  
Jelen testületi ülés a képviselő-testület néhány tagja által került kezdeményezésre, amelynek a 
témája egy büntetés-végrehajtási intézet létesítése. A polgármester kapott egy megkeresést 6 
önkormányzati képviselőtől, jelesül a Fidesz képviselőitől, hogy soron kívüli ülésen 
tárgyalják ezt a témát. Erre teljesen egyszerű módon a Szervezeti és Működési Szabályzat 
lehetőséget ad. A legpraktikusabb az a megoldás volt, hogy a mai napon tárgyaljon erről a 
testület, ha már amúgy is összehívásra került egy soron kívüli testületi ülésre a képviselő-
testület.   
 
Melles Zoltán képviselő, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke: 
Az előterjesztés csupán egy információgyűjtés. 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kezdeményezi a kapcsolat felvételét 
a Büntetés-végrehajtás Országos Parancsnokságával, és ennek keretében megbízza Ormai 
István polgármestert, hogy keresse meg írásban a Büntetés-végrehajtás Országos 
Parancsnokságát és kérjen tájékoztatást arról, milyen feltételek mellett van lehetőség 
Nagyatádon a volt Budai Nagy Antal Laktanya területén büntetés-végrehajtási intézet 
létesítésének.  
Ezzel a lehetőséggel a későbbiekben több munkahelyet tudnának teremteni Nagyatádon.  
Kéri a képviselő-testületet, támogassa a kezdeményezést. A visszajelzéseket követően bővebb 
tájékoztatást fognak adni. 
 
Kérdések: 
 
Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Több kérdés is felmerül a témával kapcsolatban: 
Miért kellett sürgősséggel tárgyalni?  
Nem lehetne több információt kapni az egész témáról? Az előterjesztés eléggé 
információszegény ahhoz, hogy érdemben dönteni lehessen róla.  
Hány börtön fog épülni az országban? Most épült Szombathelyen és még valahol börtön, a 
kormány további börtönök létesítését tervezi? Ezek milyenek lesznek? Férfi, női? Fegyház 
esetleg? Mekkora? Hogyan fogja érinteni a rendezési tervet, a laktanya rendezési tervét? 
Milyen hozadéka lesz a város számára, ha ezt megépítik, azon kívül, hogy munkahelyeket fog 
teremteni? Gondol itt a „börtönturizmusra”. 
Végezetül mi a lakosság véleménye a témáról? 
 
Melles Zoltán képviselő, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke: 
A ’90-es évek elején egyszer már felvetődött a városban ez a téma, azóta eltelt jó pár év, most 
itt a lehetőség, mielőtt a jelenlegi épületek teljesen tönkre nem mennek. A legénységi 
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épületek elég nagy terjedelmű építmények, amelyek megvételére nem nagyon jelentkeznek 
vállalkozók. Ez a hasznosítás mind a négy legénységi épületet plusz a régi parancsnoki 
épületet magába foglalná, átépítéssel, egy kis felújítással erre a célra megfelelő lenne.  
A többi kérdésre addig nem tud válaszolni, amíg nem tudják, hogy milyen a visszajelzés a 
büntetés-végrehajtási intézetről.  
 
Ormai István polgármester:  
Szeretné tudni, hogy mi ennek az előzménye? Itt ül a város képviselő-testülete, az asztalon 
van egy néhány képviselő által beadott határozati javaslat, de mi ennek az előzménye? Ebben 
a dologban Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az illetékes. Szeretné azt 
egyértelművé tenni, hogy egyáltalán lehessen tudni, hogy mivel foglalkoznak, ez az ügy hol 
tart, milyen meggondolásból született ez a javaslat?  
Az, hogy 1992-ben, vagy 1993-ban ezzel a kérdéssel foglalkoztak Nagyatádon, abszolút 
érdektelen a 2011-es mai viszonyokhoz képest. Milyen mostani előzményei vannak?  
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Magánjellegű tájékozódásuk során szereztek bizonyos információkat. A képviselő csoport 
állandóan keresi azokat a lehetőségeket, hogy Nagyatádra vállalkozókat hozzon, Nagyatádon 
munkahelyteremtő lehetőségeket tudjon létesíteni. Nem csak ez irányba, hanem más 
irányokba is folyamatosan tájékozódnak. A büntetés-végrehajtás irányában is találtak olyan 
kapcsolatokat, magánjellegű beszélgetések során szereztek olyan információkat amelyek arra 
utalnak, hogy lényeges büntetés-végrehajtási férőhelybővítés történik az országban. 
Elsősorban azokat az objektumokat igyekeznek felhasználni, amelyek kis átalakítással 
használhatóvá tehetők elég sürgős jelleggel, mert olyan túlzsúfoltak a börtönök, hogy az 
elhelyezés sérti az erre vonatkozó Európai Uniós normákat. Ebben a gondolkodási körben 
benne van Nagyatád is. A sürgősséget az indokolta, hogy amennyiben megkeresik az illetékes 
szerveket a határozati javaslat szerint, feltétlenül foglalkozni fognak Nagyatád 
vonatkozásában ezzel a kérdéssel. Több börtön létesítése merült fel Magyarországon, ezek 
mind több száz fős börtönök, egészen akár 800 főig is. Nagyatádnak is van esélye arra többek 
között, hogy esetleg egy 800 fős börtön létesüljön, amely maximum 5 évig terjedő 
szabadságvesztéssel sújtható személyek befogadását tenné lehetővé.  
Ezek az információk tájékoztató jellegű magánbeszélgetéseken szerzett információk, amelyek 
arra ösztökélték a csoportot, hogy sürgősséggel kezdeményezzék a tárgyalását, mert ez egy 
hosszú folyamat akkor is, ha már tegnapelőtt elkezdődött volna.  
Milyen hozadéka lesz a városnak? Más a helyzet 1993-1994.-hez képest, polgármester úrral 
együtt már tagja volt annak a képviselő-testületnek, amely végleg elvetette azt, hogy 
Nagyatádon börtön épüljön a laktanyában, akkor a város hangulata is ezt kívánta. Most a 
város hangulata egész más, mert katasztrofális a munkaerő-helyzet. Az embereknek most a 
legfontosabb problémája az, hogy munkahelyük legyen, nem finnyáskodnak azon, hogy 
börtönben fognak-e dolgozni, vagy akkumulátor-bontó üzemben.  
Mi a lakosság véleménye róla? Kaposvárt nem öntötték el a bűnözők, holott a város közepén 
van a börtön. A Szegedi Csillag Börtönből a hozzátartozók látogatása nem tette Szegedet a 
bűn városává. A börtön egy olyan zárt rendszerű intézmény, amely semmilyen különösebb 
veszélyt nem jelent a város közbiztonságára vonatkozóan. Mégis kalkulál a rendvédelem 
azonban ezzel a veszéllyel, ott, ahol ilyen börtön működik, a rendvédelmi szervek létszámát 
emelik és megerősítik. Ezt is tudomásul kell venni, természetesen, ha ezeknek a puhatolózó 
tárgyalásoknak valamilyen eredménye egyáltalán lenne, mert az esély nagyon kevés, csak az a 
helyzet, hogy minden esélyt meg kell ragadni, bármi halvány remény van arra, hogy 
munkahelyet teremtsenek. Ha komolyan felmerül a téma, akkor meg lehet kérdezni a 
lakosságot, de előre meg meri kockáztatni, hogy a lakosság nagyobb része támogatni fogja 
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ebben a szerencsétlen munkaerő-helyzetben. Ha még nem támogatnák, akkor is meg kellene 
csinálni, mert később úgyis rá fognak jönni, hogy ha van a világon biztos munkahely, akkor a 
börtön az az. Ha ez a tájékoztatás nem elég, akkor további információkat is tudnak mondani.  
 
Dr. Orbán Csaba képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: 
A képviselők választási programjában a munkahelyteremtés és a munkaerő itt tartása volt a 
legfontosabb pont. Ez indokolja a sürgősséget.  
Ha a birtokukban van egy olyan információ, hogy van lehetőség arra, hogy tárgyalásokat 
folytassanak munkahely létrehozásáról, akkor arról azonnal, rögtön és minél hamarabb kell 
tárgyalni. Több hasonló jellegű kezdeményezéssel is előálltak, de ez a legnagyobb volumenű.  
Ez a mai döntés csak annyit jelent, hogy a tárgyalásokat elindítanák, és menet közben derül ki 
majd az, hogy milyen lehetőségek vannak, egyáltalán van-e realitása. De ha el sem kezdik a 
tárgyalásokat és a hivatalos megkeresés az illetékes szervek felé nem jut el, akkor nem is 
tudják elkezdeni, mert nyilván nem veszik komolyan a kezdeményezést.  
 
Kárpáti László alpolgármester: 
Egyelőre a feltételeknek és az információknak a kérését kérik. Novák képviselő úr által 
elmondottak általános jellegű működések. Nyilván, ahogy tudják a feltételeket, akkor fogja 
tudni a képviselő-testület megtenni a lépéseket. Semmi nem biztos. A feltételek elkérése 
semmiféle kötelezettséggel nem jár a város részéről.  
 
Czimbalek József képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság alelnöke: 
Részt vett ezen a megbeszélésen, ahol kérték ezt a hivatalos megnyilvánulást az 
önkormányzat részéről. Ez az induló pont. Amit ott hallott, számára bőven elég volt arra, 
hogy támogassa ezt az ügyet. Munkahelyteremtés lehetne a helyi vállalkozók részére is, mert 
építkezések várhatóak, nem beszélve arról, hogy az önkormányzatot ez a lépés még a 
„slamasztikából” is kiszedheti. Szombathelyen is laktanyából építették az intézetet, azt a 
tájékoztatást kapták, hogy szívesen eljönnek, de el is lehet menni, megnézni az intézeteket 
Veszprémbe és Szombathelyre is.  
 
Ormai István polgármester:  
Avassák be a képviselő urak a polgármestert, hogy milyen megbeszélésen vettek részt! 
Zavaros a dolog, egyértelmű helyzetet szeretne. Magánjellegű tájékozódáson léptek fel 
bíztatólag börtön-ügyben, vagy megbeszélésen vettek részt? A kettő nem ugyanaz! Egy 
magánjellegű megbeszélésen nem lehet bíztatólag fellépni. Ez egy stratégiai jelentőségű ügy, 
ha ez eleve úgy indul, hogy még az első lépésekben sem lát tisztán a képviselő-testület egy 
része, vagy a polgármester, akkor ez nehezíti az ügyet.  
Próbálják meg bemutatni a képviselő urak, hogy mi az előzménye a mai ülésnek. 
Magánjellegű tájékozódáson bíztatólag léptek fel, mi történt? 
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Nem volt ott ezen a beszélgetésen, nem a magánjellegű kapcsolatait érintő beszélgetés volt.  
A képviselőtársai közül néhánynak vannak személyes, félig-meddig baráti kapcsolatai a 
büntetés-végrehajtás irányában, a magyar törvény az ilyesfajta lobbyzást nem tiltja, nem tiltja 
azt, hogy az ember magánjellegű beszélgetéseken információkat szerezzen. Ilyen, teljesen 
baráti, nem hivatalos jellegű találkozón beszélgettek a Belügyminisztérium büntetés- 
végrehajtás elég magas rangú tisztségviselőivel. Ebből azt a következtetést szűrték le, hogy 
tájékoztatva lett a frakció, hogy itt egy lehetőség van, amit meg kell ragadni.  
 
Hozzászólások: 
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Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Szóba került a szombathelyi börtön. Érdekességképpen jegyzi meg, hogy annak idején, 
amikor ennek az előkészítése folyt, akkor a Parlamentben pont egy Fidesz-es képviselő szólalt 
fel az ellen, hogy Szombathelyen börtön létesüljön, mert a „börtönturizmust” odaviszik, de 
Nagyatád szempontjából ennek nyilván nincs jelentősége, csak megjegyezte. 
Az a problémája az előterjesztéssel, hogy ha most elfogadja, a képviselő-testület hoz egy 
olyan határozatot, hogy a polgármester úr írjon egy levelet ez ügyben, akkor elkötelezi magát 
az mellett, hogy Nagyatádon börtönt létesítsenek. Igen, elkötelezi, mert a kezdeményezést 
megteszi, amely egy szándékot fejez ki, holott nem ismeri az egésznek a hatásmechanizmusát.  
Jobban örült volna, ha például a Konzervgyár újraindításáról beszélne most a testület, mert azt 
teljes mellszélességgel tudná támogatni. 
 
Dr. Orbán Csaba képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: 
Az elkötelezettség nem itt van. Arra kötelezték el magukat, hogy munkahelyeket hozzanak 
létre. Ez egy feladatuk, ha a ziccer helyzeteket nem ütik le, akkor nagyon nagy hibákat 
követnek el. A képviselőtársával ellentétben hangsúlyozza azt, hogy ezzel abszolút nem 
kötelezik el magukat, hanem tájékozódnak és menet közben ebből bármikor ki tudnak lépni.  
Az önkormányzat nincs abban a helyzetben munkahelyek vonatkozásában, hogy nagyon 
válogasson, minden lehetőséget végig kell járni és ki kell használni. Nagyon örülne annak, ha 
a képviselő-testület meghozná azt a határozatot, hogy ezt a kezdeményezést támogatja és 
elkezdik valamilyen szinten a tájékozódó tárgyalásokat. 
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Semmilyen elkötelezettségről szó nincs. Azt azonban tudomásul kell venni, hogy ha ezt 
hivatalossá kívánják tenni, csak a képviselő-testületen keresztül a polgármester úr 
vezényletével tehetik meg. Ez így jogszerű és ez így helyes. Most tájékozódnak, ha ez a 
tájékozódás eredménytelen lesz, akkor sajnos nem tudnak továbblépni. Ha a Konzervgyárnál 
ugyanez felmerül, akkor ugyanezt fogják kezdeményezni.  
 
Melsin Valentin képviselő: 
Az elhangzottakat figyelve egy gondolat fogalmazódott meg: Minden olyan kezdeményezést 
támogatni kell – ismerve Nagyatád foglalkoztatási helyzetét – amelyik tényleg munkahelyeket 
teremt. Viszont, egyet nem szabad figyelmen kívül hagyni, a képviselő-testület tagjai azért 
ülnek itt, mert a nagyatádi választópolgárok ide delegálták őket. Egy ilyen döntést meghozni 
az ő beleegyezésük, jóváhagyásul nélkül nem biztos, hogy ildomos lenne. Mindenképpen ki 
kellene kérni valamilyen formában a lakosság véleményét ebben a kérdésben, mert ha ők 
esetleg ellenállnak, akkor a testületnek semmiképpen nem szabad munkahelyteremtés címén 
„lenyomni valamit a torkukon”.  
Támogatható, ha munkahelyeket teremt valóban, és ha azok a választópolgárok, akik ezt a 
testületet összehozták szintén azt mondják, hogy legyen.  
 
Kárpáti László alpolgármester: 
Nyilván a választók hozzájárulása is kell, de amíg nem tudják a feltételeket, addig nem tudják 
a lakosságot sem tájékoztatni. Az első lépés a tájékozódás, a feltételeknek a megismerése.  
 
Melsin Valentin képviselő: 
A feltételek már egy következő lépcső. A szándék kívánná a véleménynyilvánítást.  
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Rácz Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság alelnöke: 
A határozat arról szól, hogy Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
kezdeményezi a kapcsolat felvételét a Büntetés-végrehajtás Országos Parancsnokságával, és 
ennek keretében megbízza Ormai István polgármestert, hogy keresse meg írásban a Büntetés-
végrehajtás Országos Parancsnokságát. Hozadéka lenne a városnak a létesítésből. 
 
Ormai István polgármester:  
Amióta ennél az asztalnál ül, az óta nem döntöttek börtönügyben, nem merült fel a ’90-es 
években sem, nem kellett erről dönteni. Ne tájékoztassák félre sem a képviselő-testületet, sem 
a lakosságot. 1994-et követően börtöntémáról a képviselő-testület nem döntött.  
Az eljárás módját kifogásolja. A kész helyzet teremtése egy ügyet nem mindig előre visz, 
hanem lehet, hogy belekódol olyan elemeket, amiket nem kellett volna. Ez a kezdeményezés 
azt jelenti, hogy elkötelezettek az mellett, hogy börtön legyen Nagyatádon. Teljesen egyet 
értenek abban, hogy minden lehetőséget meg kell ragadni annak érdekében, hogy a városnak 
az eltartó képessége, a potenciális ereje növekedjen. Ebbe természetesen belefér  a börtön is, 
csak azt szeretné mindenki számára egyértelműsíteni - ez eddig nem volt világos, a képviselő 
urak hozzászólásaiból nem ezt érezte – hogy a börtön, mint intézmény az nem hasonlítható 
össze tulajdonképpen semmi mással. Börtönt 100 évre építenek, a börtön, mint fogalom, mint 
intézmény, mint történelmi kategória, mint társadalmi elem, az nem egy fűrészüzem. Ez 
gazdaságilag is, a városnak a megítélését, szellemiségét illetően is egészen mást jelent, mint 
egy fűrészüzem. Egy 800 személyes börtön az egy 11 ezer lakosú kisvárosban mindent lefed, 
mellette nem tud felnőni semmi más. Nem lehet úgy beszélni erről, hogy ez tulajdonképpen 
lehetnek egy raklapgyártó üzem is, csak legyen valami. Ez nem így van, mást jelent. Persze 
lehet nagyon sok előnye egy börtön létének – amiről beszéltek a képviselők – és nagyon sok 
hátránya – amiről nem beszéltek a képviselő urak. Kifogásolja, hogy a képviselő-testület 
ülésére hoznak egy napirendet, amelyről azt mondják, hogy tulajdonképpen ez egy 
tájékozódás. Nem. Ha felkínálják, az azt jelenti, hogy Nagyatád Város Önkormányzata 
fölajánlja a lehetőségeit a börtön céljára. Ez történik most. Amit most tesznek, ezt jelenti, 
felkínálják, hogy legyen börtön Nagyatádon. Ebből nincs visszaút presztízsveszteség nélkül. 
Azt sem tudják, hogy mire kínálnak fel lehetőséget. A börtönöknek is kategóriái vannak. Ez 
egy sokkal összetettebb, sokkal bonyolultabb dolog annál, semmint, hogy legyintsenek arra 
egyet, hogy küldjék el ezt a kezdeményezést. Persze, el fogják küldeni természetesen, ez 
biztos, hogy így lesz. Abban is igaza van Melsin Valentinnek, hogy nem lehet a lakosság 
megkérdezése nélkül ebben a dologban továbblépni. Ez nem egy hétköznapi dolog, ez annál 
sokkal több! Nem egy bölcsőde-felújításról dönt a testület, vagy arról, hogy a laktanyában ki 
vásároljon telephelyet és ott pl. kamiontelephely, vagy építőipari elemeket gyártó üzem lesz. 
Azért mondja mindezt el, hogy ennek tudatában legyen mindenki.  
Még támogatni is lehetne ezt a kezdeményezést, ha valóban ez egy megfontolt dolog lenne, de 
úgy látszik, hogy ez csak „ragadjunk meg egy magánbeszélgetés során fölmerült témát”. Itt 
tart ez a dolog, ezért azt mondja, hogy ezt a helyzetet sokkal alaposabban értékelni kell. A 
negatív, hátrányos oldalairól is beszélni kell, mert van az is neki.  
 
Rácz Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság alelnöke: 
A lakosságot valóban be kell vonni, de addig, amíg nem tudnak konkrét válaszokat adni a 
feltett kérdéseikre, addig nincs miről tájékoztatni sem.  
Arról nem is volt szó, hogy itt Nagyatádon börtön fog létesülni, hanem büntetés-végrehajtási 
intézet. Nagyon sok kategória van, a börtön erős kifejezés, ezt nem is szeretné a jövőben 
használni. 
Ezt a lehetőséget hozta a sors, mindig azt a lehetőséget kell megragadni, ami adódik. 
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Ormai István polgármester lezárja a vitát. 
 
Ormai István polgármester:  
Mivel jól nem teljesíthető a néhány képviselő úr által leírt határozati javaslat, úgy, hogy 
eredményes legyen - sem a határidejét, sem a tartalmát illetően - ezért nem tudja támogatni.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a tájékoztatás kérése büntetés-végrehajtási 
intézet Nagyatádon történő létesítésének feltételeiről szóló előterjesztés határozati javaslatát. 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozati javaslatot 6 igen 
szavazattal és 5 tartózkodás mellett elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
114/2011. (V. 24.) számú határozat: 

 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kezdeményezi a kapcsolat 
felvételét a Büntetés-végrehajtás Országos Parancsnokságával, és ennek keretében 
megbízza Ormai István polgármestert, hogy keresse meg írásban a Büntetés-végrehajtás 
Országos Parancsnokságát és kérjen tájékoztatást arról, milyen feltételek mellett van 
lehetőség Nagyatádon a volt Budai Nagy Antal Laktanya területén büntetés-végrehajtási 
intézet létesítésének.  

 
Felelős: Ormai István polgármester  
Határidő: 2011. május 24. 
 
Ormai István polgármester megköszöni a munkát, a képviselő-testület ülését 815 órakor 
bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
Ormai István 
polgármester 

Dr. Kovács Ildikó 
jegyző 

 
 
 
 

Simonovics Józsefné 
képviselő 

Boros Bálint 
képviselő 

 
jegyzőkönyv hitelesítők 


